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       Kołobrzeg, dnia 29 listopada 2018 r. 

BRM. 0002.2.2018.K 

Protokół Nr 2/2018 

z II sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej na wniosek ¼ ustawowego składu Rady  

w dniu 29 listopada 2018 r. o godz. 9:00 w dużej Sali konferencyjnej Urzędu Miasta 

Kołobrzeg, ulica Ratuszowa 13. 

 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2018 r. poz. 994 z późn.zm.) i § 16 

ust. 1 Statutu Miasta Kołobrzeg na wniosek ¼ ustawowego składu Rady, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

Porządek obrad zaproponowany przez wnioskodawców: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Kołobrzeg, 

2) ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, 

3) ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, 

4) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg, 

5) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg, 

6) wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, 

7) wskazania Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania czynności 

związanych z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady, 

8) ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

9) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 r., 

10) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2018 – 2024, 

11) określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych od 

jednorazowych opłat za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego  

w prawo własności nieruchomości. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zamknięcie sesji. 

 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum: 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady, Pan radny Jacek Woźniak 

otworzył II sesję Rady Miasta Kołobrzeg zwołaną na wniosek ¼ ustawowego składu Rady. 

Pod wnioskiem podpisali się radni: Jacek Woźniak, Łukasz Zięba, Kamil Barwinek, Maciej 

Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Izabela Zielińska.. 

Przewodniczący powitał: Radnych; Panią Annę Mieczkowską – Prezydenta Miasta, 

Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, Skarbnika Miasta, Panią Sekretarz Miasta wraz  

z Naczelnikami i Kierownikami, Witam wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta 
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Kołobrzegu”. Powitał również wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz 

mieszkańców uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 
radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne. Radna nieobecna 
usprawiedliwiona Agnieszka Trafas. 
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu.  
 
Sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym i § 16 ust. 1 Statutu Miasta, do zawiadomienia o sesji został dołączony Radnym  
i Przewodniczącym Zarządów Osiedli wniosek o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad 
zaproponowanym przez wnioskodawców oraz projekty uchwał. 
 
Przewodniczący poinformował radnych, że do zmiany powyższego porządku obrad 
wymagana jest bezwzględna większość ustawowego składu Rady, czyli 11 głosów za  
i dodatkowo jeszcze jest wymagana zgoda wnioskodawców. 
 
Przed dyskusją nad porządkiem obrad, Przewodniczący poinformował o utworzeniu trzech 
Klubów Radnych: 
Klub Radnych „Kołobrzescy Razem” w składzie: 

1. Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Klubu  
2. Bogdan Błaszczyk  
3. Artur Dąbkowski 
4. Małgorzata Grotto 
5. Adam Hok 
6. Przemysław Kiełkowski 
7. Piotr Lewandowski 
8. Wiesław Parus 
9. Agnieszka Trafas 
10. Danuta Wilk 

 
Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” w składzie: 

1. Maciej Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu  
2. Bartosz Bieńkowski 
3. Renata Brączyk 
4. Jacek Kalinowski 
5. Krzysztof Plewko 
6. Piotr Rzepka 

 
Klub Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka w składzie: 

1. Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu 
2. Kamil Barwinek 
3. Karolina Szarłata – Woźniak 
4. Jacek Woźniak 
5. Łukasz Zięba 

 
W dyskusji nad porządkiem obrad głos zabrał Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący 

Rady, który zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu 

do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do Komisji 

Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta Kołobrzeg. Przewodniczący zaproponował, żeby ten 

projekt uchwały ująć w pkt 3 jako podpunkt 6a. 

 

Wnioskodawcy zwołania sesji wyrazili zgodę na zmianę porządku obrad sesji. 
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Za wnioskiem o zmianę porządku obrad głosowało 19 radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał 
się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do punktu 3 jako 
podpunkt 6a projektu uchwały w sprawie w sprawie wyboru przedstawicieli do Komisji 
Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 2. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 

Radni złożyli do Pani Prezydent Miasta nw. interpelacje i zapytania: 

Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył zapytanie dotyczące przeprowadzenia audytu  

w spółkach podległych miastu. 

 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła interpelację w sprawie zamontowania 

drabinek lub schodków przy urządzeniu zabawowym typu ‘Tarzan”, które znajduje się na 

Osiedlu Ogrody. 

 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła 6 interpelacji w sprawie: 

1) budowy miejsca rekreacyjno – wypoczynkowego w Parku im. H. Dąbrowskiego, 

2) sprzątnięcia terenu przy starej zajezdni autobusowej – przy wejściu do Parku 

Dąbrowskiego, 

3) zorganizowania spotkania z przedstawicielami Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Koszalinie w sprawie remontu II odcinka chodnika przy ul. 6 Dywizji Piechoty, 

4) interwencji w Zachodniopomorskim Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Koszalinie  

w sprawie zapadnięć w nowo wybudowanym chodniku na ulicy 6 Dywizji Piechoty, 

5) terminu rozpoczęcia audytów w spółkach miejskich, 

6) udostępnienia kserokopii umowy z firmą ATF, protokoły ze spotkań. 

 

Pan radny Kamil Barwinek złożył 5 interpelacji w sprawie: 

1) nasadzeń i elementów małej architektury przy ulicy Bema, 

2) doposażenia placu Street Workout na osiedlu Ogrody, 

3) dodatkowej ławki przy ulicy Wschodniej, 

4) przycięcia drzew przy ulicy Żółkiewskiego, 

5) przycięcia drzew przy ulicy Bema, 

oraz dwa zapytania w sprawie: 

1) dotacji dla AP Kotwica Kołobrzeg oraz MKP Kotwica Kołobrzeg, 

2) Jarmarku Bożonarodzeniowego w Kołobrzegu. 

 

Pani radna Renata Brączyk złożyła 3 zapytania w sprawie: 

1) podwójnych „zebr” – przejście dla pieszych przy ulicy Starynowskiej wejście z ulicy 

Poznańskiej, 

2) nasadzenia krzewów ozdobnych na Osiedlu Radzikowo, 

3) zamontowana iluminacji świetlne świątecznej na jednym z rond: Solankowym, czy 

Borowinowym. 

Oraz 4 interpelacje w sprawie: 

1) wycinki i uporządkowania terenu przy ulicy Jedności Narodowej 47 przy przejściu dla 

pieszych, 

2) uzupełnienia kostki polbrukowej na ulicy Krasickiego, 

3) dzikich wysypisk śmieci, 
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4) usytuowania dodatkowych pojemników na odpady tj. papier i szkło w Radzikowie II, 

III. 

 

Pan radny Wiesław Parus złożył interpelację w sprawie oświetlenia przejścia dla pieszych 

między ulicą Warszawska a Bydgoską. 

 

Pan radny Piotr Rzepka złożył dwie interpelacje w sprawie: 

1) ustawienia elastycznych słupków blokujących na parkingu przy CSS, 

2) funkcjonowania portalu internetowego usterka  

oraz 8 zapytań w sprawie: 

1) współorganizacji Suspense Film Festival, 

2) użytkowania samochodu służbowego Prezydenta Miasta 

3) braku oświetlenia etapu 3A kołobrzeskiej obwodnicy, 

4) uszkodzonej rury wodociągowej przy ul. Chodkiewicza i Fredry, 

5) ilości zameldowanych mieszkańców powyżej 60 i 65 roku życia, 

6) ilości osób zameldowanych w Kołobrzegu, 

7) odstąpienia od egzekwowania naliczonych kar umownych firmie ATF, 

8) nieprawidłowości w Radzie Osiedla nr 9 „Podczele”. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył dwie interpelacje w sprawie: 

1) dojazdu na teren dawnego lotniska Bagicz/Podczele, 

2) podziemnych i półpodziemnych pojemników na odpady. 

 

Pani radna Danuta Wilk złożyła interpelację w sprawie uzgadniania z odpowiednia Radą 

Osiedla miejsc posadowienia pojemników na papier i szkło. 

 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących 

Rady Miasta Kołobrzeg 

Zgodnie z § 48 Statutu Miasta Rada wybiera ze swego grona dwóch Wiceprzewodniczących 
bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady 
w głosowaniu tajnym. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” głos zabrał Pan radny Dariusz Zawadzki - 
Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu zgłosił kandydaturę Pana radnego Bogdana 
Błaszczyka ma Wiceprzewodniczącego Rady. 
 
W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” głos zabrał Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zgłosił kandydaturę Pana radnego Krzysztofa 
Plewko na Wiceprzewodniczącego Rady. 
 
W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka głos zabrała Pani 

Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zgłosiła kandydaturę Pana radego Dariusza 

Zawadzkiego na Wiceprzewodniczącego Rady. 

 

Zgodę na kandydowanie wyraził Pan radny Bogdan Błaszczyk i Pan radny Krzysztof Plewko. 

Zgody nie wyraził Pan radny Dariusz Zawadzki. 

 
Ponieważ wybór Wiceprzewodniczących Rady odbywa się w głosowaniu tajnym, 
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do 3 osobowej Komisji 
Skrutacyjnej.  
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Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak zgłosiła kandydaturę Pana radnego Łukasza Zięby, 
który wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz zgłosił kandydaturę Pana radnego Piotra Rzepki, który wyraził 
zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki zgłosił kandydaturę Pana radnego Przemysława 
Kiełkowskiego, który wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za składem Komisji Skrutacyjnej w osobach: 
Łukasz Zięba, Piotr Rzepka i Przemysław Kiełkowski głosowało 19 radnych, 0 przeciw, 
0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddał radny Jacek Kalinowski z powodu 
nieobecności   
w chwili głosowania. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie wybrała Komisję Skrutacyjna  
w składzie: 
1. Łukasz Zięba 
2. Przemysław Kiełkowski 
3. Piotr Rzepka 
  
Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się i na Przewodniczącego wskazała Pana radnego 
Łukasza Ziębę, który wyjaśnił zasady głosowania. Po przeprowadzeniu tajnego głosowania, 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy w obradach celem obliczenia głosów. 
 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i poprosił Przewodniczącego Komisji 
Skrutacyjnej o przedstawienie protokołu z tajnego głosowania nad wyborem 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta Kołobrzeg. 
W tajnym głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Głosów ważnych oddano 20. 
Radny Bogdan Błaszczyk otrzymał następującą ilość głosów: 
9 za, 11 przeciw. 
 
Radny Krzysztof Plewko otrzymał następującą ilość głosów: 
19 za, 0 przeciw. 
Komisja Skrutacyjna w protokole stwierdziła, że radny Bogdan Błaszczyk nie uzyskał 
wymaganej bezwzględnej ilości głosów i nie został wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta Kołobrzeg. Radny Krzysztof Plewko uzyskał wymaganą bezwzględną ilość głosów  
i został wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. Protokół Komisji 
Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
Przewodniczący Rady na wniosek Pana radnego Piotra Lewandowskiego ogłosił 15 
minutowa przerwę w obradach sesji. 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i udzielił głosu Pani radnej Izabeli Zielińskiej, 
która w imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka ponownie zgłosiła 
kandydaturę radnego Dariusza Zawadzkiego na Wiceprzewodniczącego Rady. 
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz w imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” również 
poparł kandydaturę radnego Dariusza Zawadzkiego. 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki podziękował za okazane zaufanie, ale nie wyraził zgody na 
kandydowanie na Wiceprzewodniczącego Rady. 
 
Pan radny Krzysztof Plewko podziękował za głosy oddane na jego osobę. 
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Przewodniczący Rady na podstawie protokołu Komisji Skrutacyjnej ogłosił, że  
w wyniku tajnego głosowania Rada Miasta na Wiceprzewodniczącego Rady wybrała 
radnego Krzysztofa Plewko i tym samym w głosowaniu tajnym podjęła UCHWAŁĘ  
NR II/2/18 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 3 podpunkt 2 - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych 

Komisji Rady Miasta Kołobrzeg: 

Zgodnie z § 52 ust. 1 Statutu Miasta Kołobrzeg Rada najpóźniej w ciągu miesiąca od daty 
pierwszej sesji podejmuje uchwały ustalające składy liczbowe i osobowe Komisji stałych.  
W związku z powyższym Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie 
ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu zgłosił następujące propozycje: 
Komisja Rewizyjna do 6 radnych, 
Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych do 8 radnych, 
Komisja Oświaty i Kultury do 7 radnych, 
Komisja Komunalna do 7 radnych, 
Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich do 6 radnych, 
Komisja Uzdrowiskowa do 7 radnych, 
Komisja Morska do 6 radnych, 
Komisja Spraw Społecznych i Sportu do 6 radnych, 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji do 3 radnych. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu zgłosił następujące propozycje: 
Komisja Rewizyjna do 6 radnych, 
Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych do 6 radnych, 
Komisja Oświaty i Kultury do 6 radnych, 
Komisja Komunalna do 6 radnych, 
Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich do 6 radnych, 
Komisja Uzdrowiskowa do 7 radnych, 
Komisja Morska do 6 radnych, 
Komisja Spraw Społecznych i Sportu do 6 radnych, 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji do 6 radnych. 
 

Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która w imieniu Klubu zgłosiła następujące 

propozycje: 

Komisja Rewizyjna do 6 radnych, 
Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych do 6 radnych, 
Komisja Oświaty i Kultury do 6 radnych, 
Komisja Komunalna do 6 radnych, 
Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich do 6 radnych, 
Komisja Uzdrowiskowa do 7 radnych, 
Komisja Morska do 6 radnych, 
Komisja Spraw Społecznych i Sportu do 6 radnych, 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji do 6 radnych. 
 

W dyskusji udział wzięli: 
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Pan radny Piotr Lewandowski: „Szanowni Państwo, propozycja, którą przedstawił nasz 

Przewodniczący Klubu jest propozycją wychodzącą naprzeciw oczekiwaniom radnych  

z wszystkich klubów, jeśli chodzi o możliwość pracy w takich komisjach, w których radny 

chce pracować. Ograniczenie liczbowe wszystkich komisji zaprezentowane chociażby przez 

Panią radną Zielińską do 6 we wszystkich komisjach spowoduje, że niektórzy z radnych 

będą musieli pracować z przymusu w komisjach innych niż w tych, w których czują się 

dobrze i mocno merytorycznie. Myślę, że to jest prawo każdego radnego do wyboru komisji,  

w której chce pracować, na której sprawy omawiane tematycznie są mu bliskie i ni powinno 

się tego prawa ograniczać. Dlatego proponujemy większą ilość w składach osobowych 

chociażby w Komisji ds. Budżetowo-Gospodarczych, Uzdrowiskowej, Komunalnej, których 

tematyka jest bardzo szeroka i myślę, że tam powinni również uczestniczyć radni  

z poszczególnych osiedli.” 

 

Pani radna Izabela Zielińska: „Panie Przewodniczący, troszeczkę ad vocem do wypowiedzi 

Pana radnego Lewandowskiego. Nikt nikomu nie ogranicza tego prawa. Każdy klub miał 

prawo przedstawić swoje propozycje, co do składów osobowych w poszczególnych 

komisjach i tak też poczynił nasz klub. Proponujemy takie a nie inne liczby osób  

w poszczególnych komisjach chociażby z tego względu, że liczymy na to, iż w komisjach 

znajda się radni z merytorycznym przygotowaniem do pracy w danej komisji. Druga rzecz 

bardzo istotna, zbyt duże komisje składające się z 8, 10 osób - jest z tym ogromny problem 

chociażby z uzyskaniem kworum na posiedzeniu komisji, jak również robi się ogromny 

galimatias, przekrzykiwanie się wzajemne. Mamy doświadczenie z poprzedniej kadencji – 

Komisja Budżetowa, czy Komisja Komunalna, na których ciężko było zapanować i często 

komisje schodziły na tematy boczne. I stąd jest taka propozycja naszego klubu. Odnosząc 

się do chęci pracy radnego w danej komisji, to tutaj będzie duża rola Przewodniczącego 

Waszego Klubu, żeby przedstawiła kandydatów i nas przekonał, czy ci kandydaci powinni 

znaleźć się w danej komisji.” 

 

Pan radny Maciej Bejnarowicz: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Analizując liczbę 

osób, które mogłyby pracować w komisji wzięliśmy pod uwagę dwa argumenty. Pierwszy, to 

kworum, drugi, to efektywność pracy komisji. Pragnę przypomnieć, że każdy z radnych ma 

prawo uczestniczyć w każdej komisji niezależnie od tego, czy jest jej członkiem, czy nie. I to 

jest bardzo istotne i wiem, że przedstawiciele naszego klubu takie deklaracje zgłosili, nawet, 

jeśli członkami komisji nie zostaną.” 

 

Pan radny Wiesław Parus: „Pani radna Zielińska zapomniała, że w poprzedniej kadencji 

były komisje 9 i 10 osobowe i nikomu to nie przeszkadzało. Teraz okazuje się, że największy 

klub w Radzie Miasta będzie ograniczony maksymalnie do dwóch radnych w danej komisji, 

bo tak chce większość. Zgadzam się z większością, bo taka jest demokracja, ale nie 

szafujmy wzniosłymi słowami, bo nie o to chodzi. Chcemy pracować w takich komisjach,  

w których czujemy się na siłach a tu po prostu wycina się lub wręcz ogranicza pewnych 

radnych, żeby nie startowali. I potem się okazuje, że w danej komisji wy będziecie mieli po 

trzy osoby a my maksymalnie dwie. Jeżeli ktoś chce pracować w trzech, czy czterech 

komisjach, to niech pracuje takie ma prawo. A, co do wypowiedzi Pana Bejnarowicza – 

oczywiście każdy radny może uczestniczyć w posiedzeniach komisji, której nie jest 

członkiem, ale bez prawa głosu.” 
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Pan radny Dariusz Zawadzki: „Szanowni Państwo, ja również chciałem zwrócić uwagę na 

to, że każdy z radnych ma prawo brać udział w pracach komisji tak samo, jak każdy  

z mieszkańców, nie będąc jej członkiem, ale bez prawa głosu. Nie mniej jednak a często się 

zdarza, że radni przychodzą na nie swoje komisje, biorą udział w dyskusji, składają nawet 

wnioski na ręce przewodniczącego komisji, niestety problem polega na tym, że taki radny nie 

ma prawa głosu i to już jest pewnego rodzaju ograniczenie. My wyszliśmy z założenia, co 

prawda statut mówi wyraźnie, że każdy radny musi pracować, w co najmniej dwóch 

komisjach, że jeżeli jakikolwiek radny z klubu chce się realizować w danej dziedzinie: sportu, 

kultury, spraw komunalnych itp., to czemu mu tego nie umożliwić. Ja zgadzam się tutaj  

z przedmówcami, że zdarzały się pewne utarczki na komisjach, ale wierzę, że porządne 

prowadzenie komisji, bo wiele zależy od prowadzącego posiedzenie komisji i tutaj jest 

główny problem a nie w liczebności komisji.” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma sporu, jeżeli chodzi  

o skład liczbowy Komisji Rewizyjnej, Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Spraw 

Obywatelskich, Komisji Uzdrowiskowej, Komisji Morskiej, Komisji Spraw Społecznych  

i Sportu. Jest spór, co do składu liczbowego Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, gdzie 

najdalej idący wniosek Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” to do 8 radnych, – pozostałe 

dwa Kluby proponują do 6 radnych, Komisja Oświaty i Kultury najdalej idący wniosek Klubu 

Radnych „Kołobrzescy Razem” do 7 radnych, pozostałe dwa Kluby proponują do 6 radnych, 

Komisja Komunalna najdalej idący wniosek Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” do 7 

radnych, pozostałe dwa Kluby proponują do 6 radnych, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

najdalej idący wniosek był Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” oraz Klubu Radnych 

„Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka, gdzie kluby proponowały do 6 radnych a Klub 

Radnych „Kołobrzescy Razem” do 3 radnych.  

 

Pani radna Izabela Zielińska: „Szanowni Państwo Radni, przez cztery lata miałam 

przyjemność pracować w Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych i wiem, jak ważna jest ta 

komisja, ile projektów uchwał jest procedowanych na tej komisji i wiem, że na niej należy 

pracować merytorycznie, dlatego mówi wniosek nasuwa się taki: nie idźmy na ilość, idźmy 

na jakość pracy w danej komisji.” 

 

Pan radny Bogdan Błaszczyk: „Panie przewodniczący, Wysoka Rado. Ja myślę, że te 

wszystkie argumenty są bałamutne, bo tu nie chodzi o żadną jakość pracy – jakość pracy się 

zwiększa, jeśli będzie więcej radnych w komisji i więcej pomysłów i więcej dobrych rad.  

Natomiast te wszystkie zapędy koalicji, jak widać Klubu Obywatelskiego z PiS-em idą  

w kierunku takim, żeby zagwarantować sobie większość w każdej komisji. Ja myślę, że to nie 

są chyba racjonalne argumenty, dlatego że macie Państwo większość w Radzie a więc 

żaden wniosek w Komisji, który byście przegrali i tak nie będzie zrealizowany. Rozumiem 

newralgiczną Komisję Budżetową, może i tak. Natomiast występuje przeciwko w ogóle idei 

zawartej w naszym statucie, który mówi, że radny powinien pracować w nie mniej jak  

w dwóch komisjach. I myślę, że to jest jak gdyby hipoteza rozszerzająca dająca możliwość 

każdemu radnemu pracy w więcej niż w dwóch komisjach. Natomiast takie ograniczanie, taki 

rygor powoduje, że z tego prawa wielu radnych skorzystać nie będzie mogło.” 

 

 

Pani radna Izabela Zielińska, ad vocem: „Panie Przewodniczący, ze zdumieniem 

wysłuchałam wypowiedzi Pana Bogdana Błaszczyka, który mówił o bałamutnych 
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argumentach, moglibyśmy tutaj trochę polemizować, gdyby było więcej czasu. Po drugie, ze 

zdumieniem słucham Pana o rzekomej koalicji Klubu „Obywatelski Kolobrzeg” Jacka 

Woźniaka i Klubu „Prawa i Sprawiedliwości”.  Zapewniam Pana, że żadnej koalicji nie ma, 

jest współpraca i to dzisiaj prezentujemy. A o koalicji chyba Pan najlepiej wie, bo cztery lata 

temu był Pan silną opozycją do rządzącego prezydenta i do Platformy Obywatelskiej a dzisiaj 

Pan przy stole, jako koalicjant Platformy Obywatelskiej.” 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania. 

Głosowanie nad składem liczbowym Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych do 8 

radnych: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za głosowało 9 radnych, 11 przeciw, 0 wstrzymało 

się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Głosowanie nad składem liczbowym Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych do 6 

radnych: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za głosowało 11 radnych, 6 przeciw, 3 wstrzymało 

się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów opowiedziała się za składem 

liczbowym Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych do 6 radnych.  

 

Głosowanie nad składem liczbowym Komisji Oświaty i Kultury do 7 radnych: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za głosowało 8 radnych, 11 przeciw, 0 wstrzymało 

się od głosu. Głosu nie oddał radny Artur Dąbkowski. Wyniki głosowania stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Głosowanie nad składem liczbowym Komisji Oświaty i Kultury do 6 radnych: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za głosowało 11 radnych, 5 przeciw, 3 wstrzymało 

się od głosu. Głosu nie oddał radny Artur Dąbkowski. Wyniki głosowania stanowią załącznik 

do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów opowiedziała się za składem 

liczbowym Komisji Oświaty i Kultury do 6 radnych. 

 

Głosowanie nad składem liczbowym Komisji Komunalnej do 7 radnych: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za głosowało 6 radnych, 13 przeciw, 0 wstrzymało 

się od głosu. Głosu nie oddał radny Artur Dąbkowski. Wyniki głosowania stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Głosowanie nad składem liczbowym Komisji Komunalnej do 6 radnych: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za głosowało 12 radnych, 6 przeciw, 1 wstrzymał 

się od głosu. Głosu nie oddał radny Artur Dąbkowski. Wyniki głosowania stanowią załącznik 

do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów opowiedziała się za składem 

liczbowym Komisji Komunalnej do 6 radnych. 

 

Głosowanie nad składem liczbowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 6 radnych: 
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W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za głosowało 14 radnych, 2 przeciw, 3 wstrzymało 

się od głosu. Głosu nie oddał radny Artur Dąbkowski. Wyniki głosowania stanowią załącznik 

do protokołu.  

W związku z takim wynikiem glosowania, Przewodniczący nie poddał pod glosowanie skład 

liczbowy Komisji do 3 radnych. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów opowiedziała się za składem 

liczbowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 6 radnych. 

 

Następnie Przewodniczący poddał głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia składu 
liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg o treści: 
 
 „§ 1. Ustala się skład liczbowy stałych Komisji Rady: 

1) Rewizyjnej do 6 radnych; 
2) ds. Budżetowo – Gospodarczych do 6 radnych; 
3) Oświaty i Kultury 6 radnych; 
4) Komunalnej do 6 radnych; 
5) Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich do 6 radnych; 
6) Uzdrowiskowej do 7 radnych; 
7) Morskiej do 6 radnych; 
8) Spraw Społecznych i Sportu do 6 radnych; 
9) Skarg, Wniosków i Petycji do 6 radnych. 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.” 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

3 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. Brak głosu: radny Artur Dąbkowski i radny 

Dariusz Zawadzki. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR II/3/18 
w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 
stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg: 
 
Zgodnie z § 52 ust. 1 Statutu Miasta Kołobrzeg Rada najpóźniej w ciągu miesiąca od daty 
pierwszej sesji podejmuje uchwały ustalające składy liczbowe i osobowe Komisji stałych. 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski 
Członek Klubu, który w imieniu Klubu zgłosił: 
Do Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych:  
- Piotr Lewandowski  
- Agnieszka Trafas. 
Do Komisji Oświaty i Kultury: 
- Wiesław Parus 
- Małgorzata Grotto 
- Danuta Wilk 
Do Komisji Komunalnej 
- Dariusz Zawadzki 
- Wiesław Parus 
Do Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich 
- Bogdan Błaszczyk 
- Artur Dąbkowski 
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Do Komisji Uzdrowiskowej 
- Adam Hok 
- Agnieszka Trafas 
- Przemysław Kiełkowski 
Do Komisji Morskiej 
- Artur Dąbkowski 
- Bogdan Błaszczyk 
Do Komisji Spraw Społecznych i Sportu 
- Małgorzata Grotto 
- Piotr Lewandowski 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicza – Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu zgłosił: 
Do Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych:  
- Maciej Bejnarowicz 
- Bartosz Bieńkowski 
Do Komisji Oświaty i Kultury: 
- Bartosz Bieńkowski 
- Renata Brączyk 
Do Komisji Komunalnej 
- Krzysztof Plewko 
- Jacek Kalinowski 
Do Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich 
- Piotr Rzepka 
- Maciej Bejnarowicz  
Do Komisji Uzdrowiskowej 
- Renata Brączyk 
- Krzysztof Plewko 
Do Komisji Morskiej 
- Krzysztof Plewko 
- Jacek Kalinowski 
Do Komisji Spraw Społecznych i Sportu 
- Renata Brączyk 
- Maciej Bejnarowicz 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która w imieniu Klubu zgłosiła: 

Do Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych:  
- Izabela Zielińska 

- Jacek Woźniak 

Do Komisji Oświaty i Kultury: 
- Karolina Szarłata – Woźniak 

Do Komisji Komunalnej 
- Kamil Barwinek 

- Łukasz Zięba 

Do Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich 
Klub nie zgłosił nikogo. 

Do Komisji Uzdrowiskowej 
- Karolina Szarłata – Woźniak 

- Łukasz Zięba 

Do Komisji Morskiej 
- Jacek Woźniak 
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Do Komisji Spraw Społecznych i Sportu 
- Izabela Zielińska 

- Kamil Barwinek 

Wszyscy zgłoszeni radni obecni na sesji wyrazili zgodę na pracę w Komisjach, do których 
zostali zgłoszeni. Pani radna Agnieszka Trafas wyraziła pisemną zgodę na pracę w Komisji 
ds. Budżetowo – Gospodarczych i w Komisji Uzdrowiskowej. 
 
Przewodniczący podał informację, że: 
Do składu Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych zgłoszono radnych: 
1) Agnieszka Trafas, 
2) Piotr Lewandowski, 
3) Bartosz Bieńkowski, 
4) Maciej Bejnarowicz, 
5) Izabela Zielińska, 
6) Jacek Woźniak. 
 
Do składu Komisji Oświaty i Kultury zgłoszono radnych: 
1) Wiesław Parus, 
2) Małgorzata Grotto, 
3) Danuta Wilk, 
4) Bartosz Bieńkowski, 
5) Renata Brączyk, 
6) Karolina Szarłata – Woźniak. 
 
Do składu Komisji Komunalnej zgłoszono radnych: 
1) Dariusz Zawadzki, 
2) Wiesław Parus, 
3) Krzysztof Plewko, 
4) Jacek Kalinowski, 
5) Kamil Barwinek, 
6) Łukasz Zięba. 
 
Do składu Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich zgłoszono 
radnych: 
1) Bogdan Błaszczyk, 
2) Artur Dąbkowski, 
3) Piotr Rzepka 
4) Maciej Bejnarowicz. 
 
Do składu Komisji Uzdrowiskowej zgłoszono radnych: 
1) Adam Hok, 
2) Agnieszka Trafas, 
3) Przemysław Kiełkowski, 
4) Renata Brączyk, 
5) Krzysztof Plewko, 
6) Karolina Szarłata – Woźniak, 
7) Łukasz Zięba. 
 
Do składu Komisji Morskiej zgłoszono radnych: 
1) Artur Dąbkowski, 
2) Bogdan Błaszczyk, 
3) Jacek Kalinowski, 
4) Krzysztof Plewko, 
5) Jacek Woźniak. 
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Do składu Komisji Spraw Społecznych i Sportu zgłoszono radnych: 
1) Małgorzata Grotto, 
2) Piotr Lewandowski, 
3) Renata Brączyk, 
4) Maciej Bejnarowicz, 
5) Izabela Zielińska, 
6) Kamil Barwinek. 
 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 
składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg w składach osobowych podanych 
przez Przewodniczącego Rady: 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR II/4/18  

w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 

 
Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Kołobrzeg: 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Zgodnie z art. 18a 
ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada kontroluje działalność 
prezydenta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych, w tym celu 
powołuje komisję rewizyjną. W skład komisji rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele 
wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje przewodniczącego  
i wiceprzewodniczących rady.  
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu do Komisji Rewizyjnej zgłosił radnych: 
- Przemysław Kiełkowski, 
- Adam Hok. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicza – Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu do Komisji Rewizyjnej zgłosił 
radnych: 
- Maciej Bejnarowicz, 
- Bartosz Bieńkowski. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która w imieniu Klubu do Komisji 

Rewizyjnej zgłosiła radych: 

- Kamil Barwinek, 

- Łukasz Zięba. 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na powołanie ich do składu Komisji Rewizyjnej. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg w składzie: 
1) Przemysław Kiełkowski, 
2) Adam Hok, 
3) Maciej Bejnarowicz, 
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4) Bartosz Bieńkowski, 
5) Kamil Barwinek, 
6) Łukasz Zięba. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR II/5/18  
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg: 
 
Zgodnie z art.18b ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada 
rozpatruje skargi na działania prezydenta i gminnych jednostek organizacyjnych, wnioski 
oraz petycje składane przez obywateli, w tym celu powołuje komisję skarg, wniosków  
i petycji. W skład komisji skarg, wniosków i petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele 
wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje przewodniczącego  
i wiceprzewodniczącego rady. Przewodniczący przedstawiając projekt uchwały dodał, że jest 
to komisja obligatoryjna i Rada musi ja powołać.  
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosił 
radnych: 
- Danuta Wilk 
- Dariusz Zawadzki. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicza – Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu do Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji zgłosił radnych: 
- Jacek Kalinowski, 
- Piotr Rzepka. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która w imieniu Klubu do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji zgłosiła radną Karolinę Szarłatę – Woźniak. 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na powołanie ich do składu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg  
w składzie: 
1) Jacek Kalinowski, 
2) Piotr Rzepka, 
3) Karolina Szarłata – Woźniak, 
4) Danuta Wilk, 
5) Dariusz Zawadzki. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR II/6/18  
w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących stałych 
Komisji Rady Miasta Kołobrzeg: 
 
Zgodnie z § 52 ust. 2 Statutu Miasta Kołobrzeg, Przewodniczącego Komisji wybiera Rada 
spośród członków Komisji. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 
Przewodniczący Rady Miasta.  
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu zgłosił: 

 na Przewodniczącego Komisji ds. Budżetowo-Gospodarczych Pana radnego Piotra 
Lewandowskiego, 

 na Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury Pana radnego Wiesława Parusa, 

 na Przewodniczącego Komisji Komunalnej Pana radnego Dariusza Zawadzkiego, 

 na Przewodniczącego Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich 
Pana radnego Bogdana Błaszczyka, 

 na Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej Pana radnego Adama Hoka, 

 na Przewodniczącego Komisji Morskiej Pana radnego Artura Dąbkowskiego, 

 na Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych i Sportu Panią radną Małgorzatę 
Grotto, 

 na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana radnego Przemysława Kiełkowskiego 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicza – Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu zgłosił: 

 na Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury Pana radnego Bartosza 
Bieńkowskiego, 

 na Przewodniczącego Komisji Komunalnej Pana radnego Krzysztofa Plewko, 

 na Przewodniczącego Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Obywatelskich Pana 
radnego Piotra Rzepkę, 

 na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i petycji Pana radnego Jacka 
Kalinowskiego, 

 na Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych i Sportu Panią radną Renatę 
Brączyk, 

 na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana radnego Macieja Bejnarowicza.  
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która w imieniu Klubu zgłosiła: 

 na Przewodniczącą Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych Panią radną Izabelę 

Zielińską, 

 na Przewodniczącą Komisji Uzdrowiskowej Panią radną Karolinę Szarłatę – Woźniak. 

 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie na Przewodniczących stałych 

Komisji Rady. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji Przewodniczący zarządził glosowania nad 

poszczególnymi kandydatami na Przewodniczących stałych Komisji. Przewodniczący 

poinformował, że na Przewodniczącego Komisji zostaje wybrany radny, który otrzymał 

większą liczbę głosów za.  
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Za kandydaturą Pana radnego Przemysława Kiełkowskiego na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej głosowało 9 radnych, 10 było przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 
 
Za kandydaturą Pana radnego Macieja Bejnarowicza na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej głosowało 11 radnych, 4 było przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 
Macieja Bejnarowicza na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
Za kandydaturą Pana radnego Piotra Lewandowskiego na Przewodniczącego Komisji ds. 
Budżetowo – Gospodarczych głosowało 9 radnych, 11 było przeciw, 0 wstrzymało się od 
głosu. 
 
Za kandydaturą Pani radnej Izabeli Zielińskiej na Przewodniczącą Komisji ds. Budżetowo – 
Gospodarczych głosowało 12 radnych, 3 było przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Panią radna Izabelę 
Zielińską na Przewodniczącą Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych. 
 
Za kandydaturą Pana radnego Wiesława Parusa na Przewodniczącego Komisji Oświaty  
i Kultury głosowało 9 radnych, 9 było przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. 
 
Za kandydaturą Pana radnego Bartosza Bieńkowskiego na Przewodniczącego Komisji 
Oświaty i Kultury głosowało 11 radnych, 6 było przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 
Bartosza Bieńkowskiego na Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury. 
 
Za kandydaturą Pana radnego Dariusza Zawadzkiego na Przewodniczącego Komisji 
Komunalnej głosowało 9 radnych, 6 było przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. 
 
Za kandydaturą Pana radnego Krzysztofa Plewko na Przewodniczącego Komisji Komunalnej 
głosowało 11 radnych, 3 było przeciw, 6 wstrzymało się od głosu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 
Krzysztofa Plewko na Przewodniczącego Komisji Komunalnej. 
 
Za kandydaturą Pana radnego Bogdana Błaszczyka na Przewodniczącego Komisji Prawa, 
Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich głosowało 9 radnych, 11 było przeciw, 0 
wstrzymało się od głosu. 
 
Za kandydaturą Pana radnego Piotra Rzepki na Przewodniczącego Komisji Prawa, Porządku 
Publicznego i Spraw Obywatelskich głosowało 11 radnych, 4 było przeciw, 5 wstrzymało się 
od głosu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego Piotra 
Rzepkę na Przewodniczącego Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Spraw 
Obywatelskich. 
 
Za kandydaturą Pana radnego Adama Hoka na Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
głosowało 9 radnych, 7 było przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. 
 
Za kandydaturą Pani radnej Karoliny Szarłaty - Woźniak na Przewodniczącą Komisji 
Uzdrowiskowej głosowało11 radnych, 3 było przeciw, 46wstrzymało się od głosu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Panią radną Karolinę 
Szarłatę – Woźniak na Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej. 
 
Za kandydaturą Pani radnej Małgorzaty Grotto na Przewodniczącą Komisji Spraw 
Społecznych i Sportu głosowało 9 radnych, 8 było przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. 
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Za kandydaturą Pani radnej Renaty Brączyk na Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych 
i Sportu głosowało 10 radnych, 2 było przeciw, 8 wstrzymało się od głosu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Panią radną Renatę 
Brączyk na Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych i Sportu. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg z zapisem w § 1. Na 
Przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg wybiera się: 

1) Maciej Bejnarowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej; 
2) Izabela Zielińska - Przewodnicząca Komisji ds. Budżetowo-Gospodarczych; 
3) Bartosz Bieńkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury; 
4) Krzysztof Plewko - Przewodniczący Komisji Komunalnej; 
5) Piotr Rzepka - Przewodniczący Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Spraw 

Obywatelskich; 
6) Karolina Szarłata – Woźniak - Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej; 
7) Artur Dąbkowski - Przewodniczący Komisji Morskiej; 
8) Renata Brączyk - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Sportu; 
9) Jacek Kalinowski - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 
0 przeciw, 6 wstrzymało się od głosu. 
 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR II/7/18 
w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 3 podpunkt 6a - podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do Komisji 

Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały Rada wprowadziła do porządku obrad bezwzględną większością 
ustawowego składu Rady oraz za zgodą wnioskodawców. Projekt uchwały przedstawił 
Przewodniczący Rady: „Zgodnie z § 13 ust.1 Regulaminu regulującego zasady 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto 
Kołobrzeg, będącym załącznikiem do uchwały Nr LII/725/10 w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Kołobrzeg (t.j. Dz. Urz. 
Woj. Zachodniopomorskiego z 2013 r. poz. 1317; zm. z 2017 r. poz. 3407) Komisja 
Mieszkaniowa przy Prezydencie Miasta Kołobrzeg składa się z: 
1) Zastępcy Prezydenta - Przewodniczącego Komisji; 
2) czterech przedstawicieli Rady Miasta - członków Komisji.” 
Przewodniczący Rady uzasadnił, że ten projekt uchwały pojawił się dlatego, że Komisja 
Mieszkaniowa nie pracuje od wielu miesięcy. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu do Komisji Mieszkaniowej zgłosił Panią radną 
Danutę Wilk. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicza – Przewodniczący Klubu, który w imieniu Klubu do Komisji Mieszkaniowej 
zgłosił Pana radnego Krzysztofa Plewko. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu, która w imieniu Klubu do Komisji 

Mieszkaniowej zgłosiła radych: 

- Izabela Zielińska, 
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- Łukasz Zięba. 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na wybór ich na przedstawicieli Rady Miasta  

do Komisji Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta. 

 

Pani radna Izabela Zielińska powiedziała, że z poprzedniej kadencji pozostało sporo spraw, 

które nie zostały załatwione. Pani radna poprosiła radnych o poparcie projektu uchwały wraz 

ze zgłoszonymi kandydaturami. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli 

do Komisji Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta Kołobrzeg z zapisem  

w § 1. W celu reprezentowania Rady Miasta w Komisji Mieszkaniowej przy Prezydencie 

Miasta Kołobrzeg wybiera się do jej składu następujących przedstawicieli: 

1) Danuta Wilk. 

2) Krzysztof Plewko, 

3) Izabela Zielińska, 

4) Łukasz Zięba.  

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR II/8/18  

w sprawie wyboru przedstawicieli do Komisji Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta 

Kołobrzeg. 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego 
Rady do dokonywania czynności związanych z podróżami służbowymi 
Przewodniczącego Rady: 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady: „Zgodnie z § 2 ust. 2 rozporządzenia 
Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 31 lipca 2000 r. w sprawie sposobu 
ustalenia należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych radnych gminy (Dz.U. z 
2000 r. Nr 66, poz. 800, z późn.zm.) czynności typu: termin i miejsce wykonywania zadania 
oraz miejscowości rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej w stosunku do 
przewodniczącego rady dokonuje wiceprzewodniczący rady wskazany przez radę. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z wyborem Pana radnego Krzysztofa 
Plewko na Wiceprzewodniczącego Rady podda pod głosowanie projekt uchwały z zapisem 
w § 1, że Rada wskazuje Pana Krzysztofa Plewko Wiceprzewodniczącego Rady do 
dokonywania czynności związanych z określeniem terminu, miejsca oraz miejscowości 
rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej w stosunku do Przewodniczącego Rady. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicza – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały. 
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Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania czynności 
związanych z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady z zapisem w § 1, że wskazuje 
się Pana Krzysztofa Plewko Wiceprzewodniczącego Rady Miasta: 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu – Artur Dąbkowski. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR II/9/18 
w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania czynności 
związanych z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady. 
 
Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady: „Zgodnie z art.18 ust. 2 pkt 2 ustawy z 
dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym ustalanie wynagrodzenia prezydenta 
należy do wyłącznej kompetencji Rady. Zgodnie z art. 37 ust. 3 ustawy z dnia 21 listopada 
2008 r. o pracownikach samorządowych, maksymalne wynagrodzenie nie może przekroczyć 
w okresie miesiąca siedmiokrotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla 
osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z 
dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz 
o zmianie niektórych ustaw. Składniki wynagrodzenia wójta, burmistrza, prezydenta reguluje 
rozporządzenie Rady Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych z 
dnia 15 maja 2018 r. dla prezydentów miast powyżej 15 tysięcy do 100 tysięcy mieszkańców. 
Na podstawie ww. rozporządzenia składniki wynagrodzenia kształtują się następująco: 
- wynagrodzenie zasadnicze od 3.600,00 zł do 4.800,00 zł 
- dodatek funkcyjny max 2.100,00 zł 
- dodatek specjalny od 20% do 40% płacy zasadniczej i dodatku funkcyjnego, 
- dodatek za wieloletnią pracę w wysokości do 20% max wynagrodzenia zasadniczego. 
W związku z powyższym zaproponowane wynagrodzenie odpowiada wymogom 
maksymalnej kwoty obliczonej wg kwoty bazowej przysługującej w 2018 roku w wysokości 
1.789,42 zł. Korzystając z inicjatywy uchwałodawczej przedstawiam Radzie projekt uchwały 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Kołobrzeg”. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicza – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował wspólnego 
stanowiska do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pani radna Izabela Zielińska: „Klub Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka nie 
wnosi uwag do projektu uchwały. Mamy to na uwadze, że nowe regulacje, które zostały 
zawarte w rozporządzeniu Rady Ministrów z 15 maja w sprawie wynagrodzenia pracowników 
samorządowych dotyczą m.in. obniżki do 20% minimalnego i maksymalnego wynagrodzenia 
dla samorządowców, którzy są wyboru bądź powołania zaproponowane wynagrodzenie jest 
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wynagrodzeniem maksymalnym, jakie może otrzymać prezydent i dlatego nasz Klub nie 
wnosi uwag do projektu uchwały. Jako Klub uważamy, że funkcja prezydenta jest funkcja 
bardzo poważna, zobowiązującą i obarczoną dużą odpowiedzialnością, dlatego też 
obniżenie wynagrodzenia dla Pani Prezydent byłoby mocno niezasadne? Ponadto nie 
chcemy, aby powtórzyła się historia z ubiegłej kadencji Rady Miasta, kiedy to Pani Wioletta 
Dymecka wraz ze swoim klubem obniżyła wynagrodzenie Prezydentowi Januszowi 
Gromkowi tylko, dlatego, ze wygrał wybory samorządowe o fotek prezydenta. Nasz Klub nie 
interesuje żaden rewanżyzm albo karanie kogokolwiek tylko, dlatego, że wygrał wybory, 
jednakże nasze wspólne wypracowane stanowisko jest w pewnym stopniu ogromnym 
mandatem zaufania dla Pani Prezydent licząc na wzajemnie poszanowanie i dobrą 
współpracę i traktowanie wszystkich radnych na równi. Dzisiaj będąc w opozycji mamy 
narzędzia, które możemy użyć do kontroli władzy wykonawczej, nie musimy wcale posuwać 
się do tak niskich pobudek, jak obniżanie wynagrodzenia Prezydenta Miasta. Dziękuję 
bardzo.” 
 
Pan radny Kamil Barwinek: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Prezydent. 
Utrzymanie wynagrodzenia na najwyższym poziomie uwzględniając oczywiście obniżkę 
wynikająca z rozporządzenia Rady Ministrów uważam, że jest ogromnym kredytem zaufania. 
Jako radny rady Miasta liczę na to, że każdy z siedzących tutaj 21 radnych będzie 
traktowany w taki sam sposób bez podziału na kluby, przynależność partyjną, czy też jej 
brak? Niedopuszczalnym dla mnie, jako radnego jest to, aby miejsce miały podobne 
sytuacje, jak w ubiegły poniedziałek, gdzie po zaprzysiężeniu prezydenta do gabinetu 
zaproszono jedynie radnych „Kołobrzescy Razem” zapominając o 11 radnych Klubu 
Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka oraz radnych Klubu „Prawo i 
Sprawiedliwość”. Wierzę, że takie praktyki nie będą miały miejsca. My, jako radni nie chcemy 
być dzieleni. Tak samo czujemy się ważnymi radnymi. Dziękuję.” 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki, ad vocem: „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo,   
z pewnym zdumieniem słucham jakże słusznych i mądrych słów Pana radnego Kamila 
Barwinka tylko a pro po o równym traktowaniu radnych przekonaliśmy się właśnie przed 
chwilą przy głosowaniu na członków komisji i przewodniczących komisji. Dziękuję.” 
 
Pani radna Renata Brączyk: „Pani Prezydent, Panie Przewodniczący, nasz klub nie 
wypracował jednoznacznego stanowiska, co do głosowania nad projektem uchwały w 
sprawie wynagrodzenia dla Pani Prezydent. Będziemy się bacznie przyglądać i obserwować 
Pani poczynania zgodne z obietnicami wyborczymi.” 
 
Pan radny Krzysztof Plewko, Wiceprzewodniczący Rady: „Porozumienie dla Kołobrzegu 
obniżyło, ale Pan Prezydent Gromek był prezydentem dwie kadencje i my go oceniliśmy za 
te lata.” 
 
Pani Anna Mieczkowska, Prezydent Miasta podziękowała za ten kredyt zaufania. Pani 
Prezydent dodała, że nie wyobraża sobie pracy bez współpracy ze wszystkimi radnymi. Pni 
Prezydent zachęciła wszystkich do dyskusji merytorycznych. 
 
Przewodniczący Rady podziękował za tą deklaracje ze strony Pani Prezydent Miasta. 
Przewodniczący dodał, że przed radnymi budżet miasta na 2019 rok i należy się nad tym 
pochylić. 
 
Z uwagi na brak chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął 
dyskusję i zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 
0 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 
protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR II/10/18  
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 
  
Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2018 r. 
 
Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicza – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od głosu. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały i go poprze. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2018 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 
0 przeciw, 7 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR II/11/18 
w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 r. 
 
Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2024: 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicza – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od głosu. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały i go poprze. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pan radny Maciej Bejnarowicz, Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta, Pan radny 

Jacek Kalinowski. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący Rady po zamknięciu dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 

2024: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

0 przeciw, 7 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR II/12/18 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata  

2018 – 2024 

Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielania 

bonifikat i wysokości stawek procentowych od jednorazowych opłat za 

przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości. 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicza – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały i go poprze. Klub uważa, że jest to optymalna propozycja.  

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat  

i wysokości stawek procentowych od jednorazowych opłat za przekształcenie prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddał radny Adam Hok. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR II/13/18 

w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek 

procentowych od jednorazowych opłat za przekształcenie prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności nieruchomości. 

Punkt 4 – Wolne wnioski i informacje: 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje:  
 

 W dniu 22 listopada br. wpłynęło do mnie pismo Pani Prezydent Miasta dot. 
organizacji szkolenia w zakresie prawidłowości przetwarzania danych osobowych 
przez Radnych Rady Miasta. Powyższe pismo wraz z załącznikiem zostało Państwu 
przesłane przez Biuro Rady drogą elektroniczną.  

 W dniu 20 listopada br. do Rady Miasta wpłynęła skarga na działania Dyrektora 
Przedszkola Miejskiego nr 3 im. Marii Montessori. Zgodnie ze Statutem Miasta skargę 
skierowałem do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem przeprowadzenia 
postępowania wyjaśniającego i przygotowania projektu uchwały w tej sprawie. 
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 W dniu 22 listopada br. wpłynęło pismo mieszkanki Kołobrzegu zawierające 20 
wniosków. To pismo zgodnie ze Statutem Miasta również skierowałem do 
rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

 W Biurze Rady znajduje się 6 projektów uchwał Prezydenta Miasta: 
1) w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 3, położonego w Kołobrzegu 

przy ul. Zygmuntowskiej, 
2) w sprawie nieodpłatnego zbycia udziału w prawie własności nieruchomości, 
3) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 9 lat, działki nr 56 oraz części 

działki nr 48/29 w obrębie 12 położone w Kołobrzegu przy ul Unii Lubelskiej, 
4) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, działki numer 203/4 położonej 

w obrębie 13 przy ulicy Kamiennej w Kołobrzegu, 
5) w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części działek numer 9/4  

i 5/44 położonych w obrębie 14 przy ulicy Tarnowskiego/Koszalińskiej  
w Kołobrzegu, 

6) w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz dotychczasowych 
najemców i udzielenia bonifikaty. 

Powyższe uchwały zostaną skierowane do Komisji Rady celem zaopiniowania i ujęte 
w porządku obrad kolejnej sesji Rady Miasta. 
 

W tym punkcie głos zabierali: 
Pan radny Wiesław Parus, który pogratulował wybranym radnym na Przewodniczących 
Komisji. „Szanowni Państwo uważam, że trochę przeholowaliście przy wyborze 
Przewodniczących Komisji. Największy Klub w Radzie „Kołobrzescy Razem” ma tylko 
jednego Przewodniczącego Komisji. Proszę o szanowanie wszystkich radnych jednakowo.” 
 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak: „Szanowni Państwo, każdy z nas ma jeden głos  
i ja będę z tego korzystała.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „My mamy prawo zgłosić każdego. Z Klubu Radnych 
„Kołobrzescy Razem” był desygnowany kandydat, który nie uzyskał większości.” 
 
Pan radny Wiesław Parus: „Szanujemy was i wasze głosy, ale proszę uszanować również  
i nasz Klub.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Klub największy, to nie znaczy najważniejszy. To Państwo 
sami siebie skrzywdziliście.” 
 
Pan radny Piotr Lewandowski: „My, jako klub przedstawiliśmy swojego kandydata, a wy 
go nie wybraliście nie podając argumentów, dlaczego. To, że chcecie nam narzucić inną 
osobę, to świadczy o kulturze politycznej.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Szanowni Państwo, wy również powinniście szanować 
najmniejszy klub w Radzie. My uznaliśmy, że dobrym kandydatem był Pan radny Dariusz 
Zawadzki.” 
 
Przewodniczący Rady zapowiedział, że skieruje pod obrady kolejnej sesji Rady projekt 
uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, ponieważ uważa, że  
w „Prezydium Rady” powinien zasiadać drugi Wiceprzewodniczący Rady. 
 
Po tym wystąpieniu Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Punkt 5 – Zamknięcie sesji 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta zamknął II sesję 

Rady Miasta Kołobrzeg. 
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Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 12:50. 

 

Osoba sporządzająca protokół                          Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg  

         Danuta Nowak                                                                  Jacek Woźniak 


